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Питање постављено Савјету министара БиХ: „У којој фази је процес измјена и допуна 

Закона о ветеринарству БиХ а у правцу регулисања начина контроле и успостављања 

институција и тијела која ће вршити контролу неопходну да би производи животињског 

поријекла могли бити извезени у земље ЕУ?“ 

Иницијатива упућена надлежним министарствима образовања у кантонима у 

Федерацији БиХ, Министарству просвјете и културе Републике Српске и Одјељењу за 

образовање у Влади Брчко Дистрикта БиХ: „Представнички дом Парламентарне 

скупштине БиХ позива надлежна министарства образовања у кантонима у Федерацији 

БиХ, те Републици Српској и Одјелу за образовање Брчко Дистрикта да израде 

прецизне упуте о неопходном материјалу за сваки школски предмет, а у складу са 

препорукама Свјетске здравствене организације, према којој ће максимална тежина 

школске торбе са прибором и опремом бити ограничена на максимално 10% просјечне 

тјелесне тежине дјетета.“  

Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ и Влади Републике 

Српске: „Молим да ми доставите информацију – списак свих корисника и износ гранта 

– неповратних средстава из буџета, те ванбуџетских фондова који се пуне из доприноса 

грађана по разним основама у 2011. и 2012. години. Молим за прецизно обрађену 

информацију према нивоима власти, односно даваоцима грант средстава, те прецизно 

наведеном мјесту корисника и утрошку грант средстава (општина, кантон, ентитет).“ 
 


